
Referat fra elevrådsmøtet 05.03.22 

Til stede:  

10A: Inger Karoline og Andrey 

9A: klasse: Helena og Mie 

9B: Thomas og Kaja 

8A: Beth Helen og Thomas  

8B: Mona og Sebastian 

Ikke møtt: Tor Kristian (10B) 

 

Sak 1.    Referatsaker: 

1. Når blir det volleyball turnering? Berit sjekker med lærerne på møte tirsdag uke 10. 

2. Kontaktlærer elevråd: Berit har sendt mail til rektor og avventer svar. 

3. Øktsystemet: Dette er tatt opp med rektor, og han sier det vil bli vurdert før neste skoleår. 

Elevrådet har meldt inn ønske om å gå tilbake til det «gamle» systemet med seks timer á 45 

minutter, med pauser etter 2. og 5. time i tillegg til midttimen. 

4. Innspill til trivselstiltak og representanter til idrettsråd: Ikke alle representantene hadde fått 

tatt dette opp med klassene. Dette skal være gjort før nytt møte onsdag 09.03 kl. 11.10. Det 

som foreløpig har kommet er musikk i hallen i midttimen og organiserte aktiviteter, mulighet 

for lekser i en eller flere midttimer, flere ping-pong-baller og mer utstyr til dette, for 

eksempel også bruk av innendørs bord i hallen, mulighet til å kunne gå på butikken, 

meierisalg og pizzabollesalg ønskes.  

Sak 2. Evt.:  

Det har ikke kommet frukt og melk til klasserommene alle dagene i uke 9. Elevrådet 

etterlyser informasjon om hvem de kan henvende seg til når det uteblir. Det er nå klart at det 

er Karen som har tatt over ansvaret, og vi regner med at alt kommer som det skal framover. 

 

 

05.03.22 

Andrey 

referent 

 

 

 

 

 

 


